
 Protokół nr 59/2016

z posiedzenia Zarządu Powiatu

w dniu 17 maja 2016r.
  

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi
załącznik nr 1/. 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on
załącznik nr 2.       

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 58/2016.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  protokoły.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  K.  Trzaskalska,
B. Grzywacz, M. Buliński.

Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu
w  sprawie  zatwierdzenia  projektu  pod  nazwą  „Aktywizacja  osób  w  wieku  30  lat  i
powyżej pozostających bez pracy w powiecie nowomiejskim (II)”.
/na posiedzenie wszedł pan Tomasz Rafalski – dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy/

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
/na posiedzenie weszła pani A. Stajszczak/
Pani Wicestarosta zwróciła uwagę, że w podstawie prawnej jest błąd ponieważ powinien być
zapis:  „uchwała  Nr  XXXIII/226/05  Rady  Powiatu  w  Nowym  Mieście  Lubawskim” a  jest
„Rady Powiatu Nowomiejskiego”.
Pan Rafalski poinformował, że w ramach projektu aktywizowane będą osoby z I i II profilu tj.
osoby długotrwale bezrobotne, niepełnosprawne, osoby powyżej 50 roku życia, kobiety oraz
osoby o niskich kwalifikacjach. Dodał, że w projekcie weźmie udział ok. 140 osób. Wyjaśnił,
że  w  ramach  projektu  planuje  się  organizację  staży  (ok.  74  osób),  prace  interwencyjne
(ok. 56 osób), dofinansowanie działalności gospodarczej (ok. 8 osób). Szczegółowo omówił
podział kosztów związanych z realizacją powyższego projektu.
Pan Buliński zapytał ile osób jest w rejestrze, które spełniają kryteria i kwalifikują się do
uzyskania wsparcia. 
Pan  Rafalski  odpowiedział,  że  na  chwilę  obecną  w  Powiatowym  Urzędzie  Pracy
zarejestrowanych jest 2 027 osób. Dodał, że osób które mieszczą się w powyższym przedziale
jest ok.  55 % . Dodał, że nie będzie problemów z realizacją projektu, rozpoczęto rekrutację
bezrobotnych do projektu. 
Pan Buliński stwierdził, że z informacji pana dyrektora wynika iż będzie wystarczająca ilość
beneficjentów projektu.
Pan Rafalski powtórzył, że nie będzie problemu z realizacją projektu. 
Pan Starosta  stwierdził,  że  należy również poprawić sformułowanie w podstawie prawnej
tj. „środków finansowych w ramach programów Unii Europejskiej”.
Ponadto pan Rafalski poinformował, że z informacji z Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki
Społecznej  wynika,  iż  w  okresie  letnio-jesiennym  planowana  jest  nowelizacja  ustawy  o
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promocji zatrudnienia lub zostanie uchwalona całkowicie nowa ustawa. Dodał, że planowane
są również zmiany odnośnie podległości urzędów pracy.

Zarząd po dokonaniu  poprawek jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady
Rady  Powiatu.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  K.  Trzaskalska,  B.  Grzywacz,  A.  Stajszczak,
M. Buliński.

/pan T. Rafalski opuścił posiedzenie Zarządu/

Trzecim  punktem  porządku  posiedzenia  było podjęcie  uchwały  Zarządu  Powiatu  w
sprawie zatwierdzenia arkusza organizacji roku szkolnego 2016/2017 w Zespole Szkół
im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim.
/na posiedzenie weszła pani Barbara Przeradzka – Martko – dyrektor ZS im. C. K. Norwida
oraz pani Barbara Orłowska – p.o. naczelnika Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pani Orłowska poinformowała,  że w analizie  dokonano poprawek w kolumnie dotyczącej
zatrudnienia administracji i obsługi tj. w obsłudze zatrudnionych jest 9 osób (5 osób pełen
etat,  4  osoby   ¾  etatu)  oraz  w  kolumnie  oddziały  w  roku  2015/2016/ilość  uczniów
tj.  (oddziały  -  17,  uczniowie  -  423+1  nauczanie  indywidualne). Ponadto  szczegółowo
omówiła analizę arkusza  organizacji roku szkolnego 2016/2017 w Zespole Szkół im. C. K.
Norwida  w  Nowym  Mieście  Lubawskim.  Dodała,  że  zaplanowany  arkusz  jest  bardzo
oszczędnościowy.
Pani Przeradzka-Martko omówiła analizę arkusza organizacji roku szkolnego 2016/2017.

Zarząd  po  przyjęciu  poprawki  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,
K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński.

/pani B. Przeradzka – Martko opuściła posiedzenie Zarządu/

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w
sprawie  zatwierdzenia  arkusza  organizacji  roku  szkolnego  2016/2017  Powiatowego
Centrum  Rozwoju  Edukacji  w  Nowym  Mieście  Lubawskim,  dla  którego  organem
prowadzącym jest Powiat Nowomiejski.
/na posiedzenie weszła pani Bożena Maciejewska – dyrektor PCRE/ 

/Pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu, prowadzenie obrad przejęła pani Wicestarosta/

Pani Orłowska omówiła analizę arkusza organizacji roku szkolnego 2016/2017 PCRE.
Pani  Maciejewska poinformowała,  że  w związku z  pozytywną  decyzją  Zarządu odnośnie
zatrudnienia  psychologa  zapotrzebowanie  na  badania  psychologiczne  przedstawia  się
następująco: w kwietniu wpłynęło 61 zgłoszeń, natomiast w maju już jest 71 zgłoszeń.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  K.  Trzaskalska,  B.  Grzywacz,
A. Stajszczak, M. Buliński.

/pani B. Maciejewska opuściła posiedzenie Zarządu/
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Piątym  punktem  porządku  posiedzenia  było podjęcie  uchwały  Zarządu  Powiatu  w
sprawie zatwierdzenia arkusza organizacji roku szkolnego 2016/2017 w Zespole Szkół
Zawodowych w Kurzętniku.
/na posiedzenie wszedł pan Mirosław Wodara – dyrektor ZSZ w Kurzętniku/

Pani  Orłowska  omówiła  analizę  arkusza  organizacji  roku  szkolnego  2016/2017  ZSZ  w
Kurzętniku. Dodała, że zaplanowany arkusz jest bardzo oszczędnościowy.
Pani  Wicestarosta  zapytała,  kto  z  nauczycieli  z  byłego  Zespołu  Szkół  Rolniczych  w
Czachówkach podniósł swoje kwalifikacje zawodowe. 
Pan Wodara wymienił osoby, które podniosły swoje kwalifikacje.
Pani  Wicestarosta  zapytała,  czy  kierunki  które  ukończyły  w/w osoby wynikały  z  potrzeb
szkoły.
Pan Wodara odpowiedział, że tak były to kierunki które są zgodne z potrzebami szkoły.

/na posiedzenie wszedł pan Starosta i przejął prowadzenie obrad/

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,
A. Stajszczak, M. Buliński.

/pan M. Wodara opuścił posiedzenie Zarządu/ 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu
w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały nr VI/63/2015 Rady Powiatu w Nowym
Mieście  Lubawskim z  dnia  26  marca  2015  roku  w sprawie  ustalenia  szczegółowych
warunków i zasad udzielenia pomocy materialnej na zwiększenie szans edukacyjnych
uczniów z terenu Powiatu Nowomiejskiego poprzez poprawę dostępu do kształcenia w
szkołach  ponadgimnazjalnych  dla  których  organem  prowadzącym  jest  Powiat
Nowomiejski.

Pani Orłowska wyjaśniła, że tekst jednolity wynika z faktu, iż w czerwcu 2015r. dokonano
zmiany  w  uchwale.  Dodała,  że  w  związku  z  tym  iż  mija  rok  od  dokonania  zmiany  w
powyższej uchwale należy ogłosić tekst jednolity. Nadmieniła, że w projekcie uchwały nie
dokonano żadnych innych zmian.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  projekt  uchwały  i  skierował  pod  obrady  Rady  Powiatu.  Za
głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński.

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/

Siódmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z wnioskiem mieszkańców
ulicy  Kopernika  w  sprawie  przekazania  ulicy  Gminie  Miejskiej  Nowe  Miasto
Lubawskie. 
/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor ZDP/

Pan Kłosowski poinformował, że wpłynął wniosek mieszkańców ulicy Kopernika stanowiący
załącznik  nr  3,  w sprawie  przekazania  ulicy  Gminie  Miejskiej  Nowe Miasto  Lubawskie.
Dodał, że pierwsze pismo od mieszkańców ulicy Kopernika wpłynęło do ZDP w miesiącu
grudniu  2015r.  Wyjaśnił,  że  kwestia  ogrodzenia  poruszona  również  we  wniosku  została
zweryfikowana z geodetami i wynika z niej, iż ogrodzenie przy ul. Kopernika jest usytuowane
na posesjach przylegających do dróg publicznych i stanowi własność właścicieli tych posesji.
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Pan Kłosowski poinformował, że wniosek o którym mowa powyżej został przekazany w dniu
23.12.2015r. według kompetencji Regionalnemu Zarządowi Gospodarki Wodnej w Gdańsku.
Dodał, że do chwili obecnej nie ma odpowiedzi w powyższej sprawie.

Ósmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Gminie  Grodziczno  z  przeznaczeniem  na
realizację  w  roku  2016  zadania  „Przebudowa  drogi  gminnej  18003N  Mordęgi  (gr.
gminy) – Kuligi Wólka (DW 538)”.

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pan  Kłosowski  poinformował,  że  gmina  Grodziczno  przekaże  środki  powiatowi  w  takiej
samej wysokości tj. 360 000 zł z przeznaczeniem na remont dróg powiatowych.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  projekt  uchwały  i  skierował  pod  obrady  Rady  Powiatu.  Za
głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński.

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Urzędu Gminy
Kurzętnik w sprawie budowy chodnika w miejscowości Tereszewo.

Pan Kłosowski poinformował, że wpłynął wniosek gminy Kurzętnik, stanowiący załącznik nr
4, w sprawie budowy chodnika przy drodze powiatowej Nr 1248N gr. woj. (Ciche) – Nielbark
– gr.  woj.  (Brzozie) w miejscowości  Tereszewo o długości  ok.  500 mb. Dodał,  że  gmina
wnioskuje,  żeby  powiat  poniósł  koszty  związane  z  zakupem  wszystkich  niezbędnych
materiałów, natomiast gmina poniosłaby koszty nakładu pracy w zakresie budowy chodnika.
Nadmienił,  że  ze  wstępnych  szacowań  kosztów  wynika,  iż  inwestycja  kosztowałaby
minimum 70 000 zł.  Dodał,  że na chwilę obecną powiat nie posiada takich środków. Pan
Kłosowski  zaproponował,  żeby gmina  rozważyła  możliwość  poniesienia  wszystkich
wydatków  związanych  z  zakupem  materiałów  a  wówczas  Zarząd  Dróg  Powiatowych
wybudowałaby chodnik. 

Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji pana Kłosowskiego. 

Dziesiątym punktem  porządku  posiedzenia  było rozpatrzenie  wniosku  pana
R.  Kłosowskiego  –  dyrektora  ZDP w  sprawie  zabezpieczenia  środków  w  budżecie
powiatu  na  rok  2016  na  opracowanie  dokumentacji  technicznej  dla  zadania
„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1335N Nowe Miasto Lubawskie – Mroczno – Słup na
odcinku Gwiździny-Mroczno”

Pan Kłosowski zwrócił się z wnioskiem o zabezpieczenie środków w budżecie powiatu na rok
2016  w  wysokości  2 800  zł  na  opracowanie  dokumentacji  technicznej  dla  powyższego
zadania. Wyjaśnił, że mapa geodezyjna do celów projektowych została wykonana w 2009r. i
należy ją zaktualizować.

Wniosek pana R. Kłosowskiego stanowi załącznik nr 5.

Zarząd  rozpatrzył  wniosek  pozytywnie.  Za  głosowali: A.  Ochlak,  K.  Trzaskalska,
B. Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński.
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Jedenastym  punktem  porządku  posiedzenia  było omówienie  planowanych  kosztów
dotyczących zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1335N Nowe Miasto Lubawskie
–  Mroczno  –  Słup  na  odcinku  Gwiździny-Mroczno”  oraz  „Przebudowy  mostu  na
przepust na drodze Ciche Nielbark”.

Pan  Kłosowski  poinformował,  że  przygotowywany  jest  wniosek  na  realizację  powyższej
inwestycji.  W ramach zadania planuje się wyremontować odcinek o  długość 6 km 300 m.
Dodał, że w miejscowości Gwiździny od zatoki autobusowej zostanie wykonany chodnik o
długości  ok.  400  m,  ponadto  zostaną  wykonane  trzy  azyle.  Wyjaśnił,  że  droga  zostanie
wyrównana masą dwa razy po 3 cm oraz poszerzona do 6 m. Poinformował, że jeżeli wniosek
nie zostanie złożony w tym roku to droga nie zostanie wykonana. Dodał, że rozmawiał z
wójtem gminy Grodziczno w sprawie dofinansowania realizacji inwestycji, który jest skłonny
partycypować w kosztach budowy drogi. Nadmienił, że o dofinansowaniu rozmawiał również
z wójtem gminy Nowe Miasto Lubawskie.  
Ponadto pan Kłosowski  poruszył  kwestię  dotyczącą  przebudowy mostu na  przepust  z  rur
stalowych na drodze Ciche-Nielbark. Poinformował, że otrzymano informację z Ministerstwa
Finansów,  iż  powiat  otrzyma  dofinansowanie  realizacji  powyższej  inwestycji. Dodał,  że
remont mostu będzie wykonany w tym roku.
Pani  Skarbnik  poinformowała,  że  z  informacji  telefonicznej  wynika,  iż  dofinansowanie
wyniesie  193 559  zł  i  może  ulec  zwiększeniu  /planowano  dofinansowanie  w  wysokości
193 800 zł/.
Pan Starosta zapytał jaka jest wartość całego zadania.
Pan  Kłosowski  odpowiedział,  że  całkowity  koszt  realizacji  inwestycji  wyniesie
ok. 400 000 zł.
Pan Starosta zapytał na kiedy jest planowany remont mostu.
Pan  Kłosowski  poinformował,  że  remont  mostu  planuje  się  w  miesiącach  wakacyjnych.
Dodał,  że  będą  utrudnienia  w przejeździe,  będzie  wykonany  objazd  przez  Pokrzydowo i
Zbiczno. Ponadto dodał, że będzie wykonana kładka dla pieszych.
Pan  Starosta  zapytał,  jak  długo  można  powyższe  zadanie  wykonywać.  Zapytał  czy  jest
możliwość, żeby remont mostu wykonać w ciągu miesiąca. 
Pan  Kłosowski  odpowiedział,  że  trudno  mu  powiedzieć,  ale  przewiduje  rozpocząć  prace
remontowe pod koniec lipca i zakończyć pod koniec września.
Pan Starosta zaproponował, żeby rozpocząć prace po sezonie wakacyjnym tj. od 1 września. 
Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji Starosty. 

Dwunastym  punktem  porządku  posiedzenia  było rozpatrzenie  wniosku  pana
R. Kłosowskiego – dyrektora ZDP w sprawie zwiększenia budżetu ZDP na realizację
zadania „ Przebudowa drogi nr 1299 w miejscowości Szwarcenowo i  w miejscowości
Jamielnik”.

Pan Kłosowski zwrócił się z wnioskiem o  zwiększenie budżetu ZDP o kwotę 99 843 zł na
realizację  powyższego  zadania.  Wyjaśnił,  że  wyremontowane  zostaną  trzy  najbardziej
zniszczone odcinki na drodze nr 1299 tj. od Łąkorza do Bielic- cała droga, od Krotoszyn w
stronę Szwarcenowa odcinek o długości ok. 900 m, przed Szwarcenowem odcinek o długości
120 m, za Szwarcenowem odcinek o długości 137 m oraz w Jamielniku odcinek o długości
162 m. 

Wniosek pana R. Kłosowskiego stanowi załącznik nr 6.
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Zarząd  rozpatrzył  wniosek  pozytywnie.  Za  głosowali: A.  Ochlak,  K.  Trzaskalska,
B. Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński.

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w
sprawie zmiany planu rzeczowego robót Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym Mieście
Lubawskim z siedzibą w Kurzętniku na rok 2016.

Pan  Kłosowski  poinformował,  że  z  planu  został  wykreślony  remont  odcinka  drogi  w
Mszanowie o długości ok. 120 m, ponieważ gmina będzie wykonywała remont tego odcinka
w ramach środków z PROW-u w przyszłym roku. Ponadto dodał, że do pierwotnego planu
zostały dopisane remonty dwóch odcinków dróg w miejscowości Szwarcenowo oraz jednego
w Jamielniku.  Pan Kłosowski zaproponował,  żeby do planu dopisać również remont dróg
dojazdowych na nieruchomości zabudowanej budynkami szpitala powiatowego.
Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji pana Kłosowskiego.

Zarząd  po  przyjęciu  poprawki  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,
K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński.
/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/

Czternastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z zawiadomieniem o
wszczęciu postępowania w sprawie ustalenia odszkodowania za grunty przejęte przez
Skarb Państwa dotyczące inwestycji budowy obwodnicy Nowego Miasta Lubawskiego.
/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – naczelnik Wydziału Inwestycji,  Mienia i
Spraw Gospodarczych/

Zawiadomienie stanowi załącznik nr 7.

Piętnastym  punktem  porządku  posiedzenia  było omówienie  kwestii  w  sprawie
zrzeczenia  się  odszkodowania  za  nieruchomości  objęte  inwestycją  dotyczącą  budowy
obwodnicy Nowego Miasta Lubawskiego /pismo Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i
Autostrad  w  Olsztynie  oraz  Warmińsko-Mazurskiego  Urzędu  Wojewódzkiego  w
Olsztynie/.

Pani  Banaszewska  poinformowała,  że  w  kwietniu  wpłynęło  zawiadomienie  w  sprawie
ustalenia  odszkodowania  za  grunty  przejęte  przez  Skarb  Państwa w związku  z  realizacją
inwestycji budowy obwodnicy Nowego Miasta Lubawskiego. Dodała, że Generalna Dyrekcja
Dróg  Krajowych  i  Autostrad  w  Olsztynie  wystąpiła  z  wnioskiem o  wyrażenie  zgody  na
zrzeczenie się odszkodowania  za nieruchomości przejęte na realizację powyższej inwestycji
drogowej.  Ponadto  poinformowała,  że  w  tej  samej  sprawie  zwrócił  się  do  powiatu
Warmińsko-Mazurski Urząd Wojewódzki w Olsztynie.
Pani Banaszewska wyjaśniła, że nie ma wyceny gruntów, na których miałaby być realizowana
inwestycja. Dodała, że z informacji rzeczoznawcy wynika iż ceny za m² nieruchomości na
naszym terenie wynoszą od kilku do 30 zł. Nadmieniła, że z wstępnych obliczeń wynika, iż
uzyskano by kwotę odszkodowania w wysokości ok. 223 000 zł  /przy założeniu 10 zł za m²/
lub ok.  334 500 zł /przy założeniu 15 zł za m²/.
Pan Starosta stwierdził, że powiat nie powinien zrzekać się odszkodowania.
Członkowie Zarządu przychylili się do stwierdzenia pana Starosty.

Pismo Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Olsztynie stanowi załącznik nr 8.
Pismo Warmińsko-Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego w Olsztynie stanowi załącznik nr 9.
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Szesnastym  punktem  porządku  posiedzenia  było przyjęcie  projektu  uchwały  Rady
Powiatu  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajem  lokalu  użytkowego  w  budynku
administracyjno – biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim.

Pani  Banaszewska  poinformowała,  że  wpłynął  wniosek  Stowarzyszenia  Ludności
Pochodzenia  Niemieckiego,  stanowiący  załącznik  nr  10,  w  sprawie  przedłużenia  umowy
najmu  lokalu  w  budynku  przy  ul.  Grunwaldzkiej  3  na  kolejne  trzy  lata.  Dodała,  że
stowarzyszenie miało ustaloną stawkę za najem lokalu w wysokości 7,50 zł za m² plus koszty
eksploatacyjne.  Wyjaśniła,  że  w  chwili  obecnej  za  najem  lokalu  obowiązuje  stawka  w
wysokości 15 zł za m². 
Członkowie Zarządu przychylili się do stawki w wysokości 7,50 zł za m².

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  projekt  uchwały  i  skierował  pod  obrady  Rady  Powiatu.  Za
głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński.

Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu
w sprawie  nabycia  mienia  Skarbu  Państwa przez  Powiat  Nowomiejski  będącego  we
władaniu Polskich Kolei Państwowych SA zs w Warszawie.

Pani Banaszewska wyjaśniła, że jest to przejazd kolejowy na ul. Żwirki i Wigury. Dodała, że
na wniosek będzie można skomunalizować powyższy fragment drogi. 
Pan  Buliński  zawnioskował,  żeby  zainteresować  się  innymi  przejazdami  kolejowymi  na
terenie powiatu, które są usytuowane w pasach drogowych m.in. na odcinku Łąki Bratiańskie
– Nowy Dwór.
Pani Banaszewska poinformowała, że zajmie się powyższą kwestią.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,
A. Stajszczak, M. Buliński.

Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu
w sprawie nabycia mienia Skarbu Państwa przez Powiat Nowomiejski w obrębie Kąciki.

Pani Banaszewska poinformowała, że chodzi tutaj o działkę nr 23/1 w obrębie 4 – Kąciki o
pow. 0,1100 ha.  Wyjaśniła, że  powyższa działka stanowi część drogi powiatowej Nr 1319N
Nowe Miasto Lubawskie – Kaługa.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,
A. Stajszczak, M. Buliński.

Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu
w  sprawie  nabycia  mienia  Skarbu  Państwa  przez  Powiat  Nowomiejski  w  obrębie
Krotoszyny.

Pani  Banaszewska  poinformowała,  że  chodzi  tutaj  o  działkę nr  111/3  w  obrębie  5  –
Krotoszyny  o  pow.  0,3900  ha.  Wyjaśniła,  że  powyższa  działka  stanowi część  drogi
powiatowej  Nr 1246N droga wojewódzka Nr 538 – Skarlin – Nowe Miasto Lubawskie.
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,
A. Stajszczak, M. Buliński.

Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w
sprawie wyrażenia zgody na zamianę w drodze bezprzetargowej nieruchomości będącej
własnością Powiatu Nowomiejskiego. 

Pani Banaszewska poinformowała, że uchwała dotyczy  zamiany w drodze bezprzetargowej
n/w nieruchomości gruntowych:
-  działka  nr  117/11  o  pow.  0,0092  ha  położona  w  miejscowości  Pacółtowo,  stanowiąca
własność  powiatu  nowomiejskiego  –  na  rzecz  gminy  Nowe  Miasto  Lubawskie  zs  w
Mszanowie,  z  przeznaczeniem na powiększenie działki 77 stanowiącej utwardzoną drogę
gminną. Wartość rynkowa nieruchomości została ustalona na kwotę 3 050,00 zł,
-  działka  nr  116/2  o  pow.  0,0293  ha  położona  w  miejscowości  Pacółtowo,  stanowiąca
własność  gminy  Nowe  Miasto  Lubawskie  zs  w  Mszanowie  –  na  rzecz  powiatu
nowomiejskiego,  z  przeznaczeniem  na  powiększenie  działki  nr  117/12  zabudowanej
budynkami  Domu  Dziecka.  Wartość  rynkowa  nieruchomości  została  ustalona  na  kwotę
5 100,00 zł.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,
A. Stajszczak, M. Buliński.

/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/

Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia  było rozpatrzenie  oferty  na
realizację  zadania  publicznego,  złożonej  przez  Stowarzyszenie  KS  Radomniak
Radomno.

Pani Sekretarz poinformowała, że jednym z warunków złożenia oferty w trybie art. 19a ust. 2
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie jest
czas realizacji zadania, który nie może przekraczać 90 dni. Dodała, że czas realizacji zadania
w ofercie przekracza w/w okres, dlatego też nie spełnia ona wymogów formalnych.

Oferta stowarzyszenia stanowi załącznik nr 11.

Dwudziestym drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem
z kontroli  planowej przeprowadzonej  w Powiatowym Centrum Rozwoju Edukacji  w
Nowym Mieście Lubawskim.
/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/

Pani Jeda szczegółowo omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 12.

Dwudziestym trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem
z kontroli  finansowej w Powiatowym Centrum Rozwoju Edukacji  w Nowym Mieście
Lubawskim.

Pani Jeda szczegółowo omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 13.

/pani M. Jeda opuściła posiedzenie Zarządu/
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Dwudziestym czwartym punktem porządku posiedzenia  było rozpatrzenie  wniosków
osób poszkodowanych w pożarze budynku mieszkalnego w miejscowości Słupnica.

Pan Starosta odczytał wnioski osób poszkodowanych, które stanowią załączniki nr 14 i 15.
Dodał, że jakiś czas temu  Rada Powiatu omawiała kwestię dotyczącą wsparcia finansowego
dla pogorzelców i była przeciwna przekazywaniu środków finansowych na ten cel.

Zarząd  rozpatrzył  wnioski  negatywnie.  Za  głosowali: A.  Ochlak,  K.  Trzaskalska,
B. Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński.

Dwudziestym piątym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku osób
poszkodowanych w pożarze budynku mieszkalnego w miejscowości Lipinki.

Pan Starosta odczytał wniosek osób poszkodowanych, który stanowi załącznik nr 16.

Zarząd  rozpatrzył  wniosek  negatywnie.  Za  głosowali: A.  Ochlak,  K.  Trzaskalska,
B. Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński.

Dwudziestym szóstym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały
Rady  Powiatu  w  sprawie  rozpatrzenia  i  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego
powiatu nowomiejskiego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2015r.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  projekt  uchwały  i  skierował  pod  obrady  Rady  Powiatu.  Za
głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński.

Dwudziestym siódmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały
Rady Powiatu w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Nowomiejskiego. 

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  projekt  uchwały  i  skierował  pod  obrady  Rady  Powiatu.  Za
głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński.

Dwudziestym ósmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały
Rady  Powiatu  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  XIV/111/2015  w  sprawie  uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2016 – 2034

Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2016.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  projekt  uchwały  i  skierował  pod  obrady  Rady  Powiatu.  Za
głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński.

Dwudziestym  dziewiątym  punktem  porządku  posiedzenia  było przyjęcie  projektu
uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie zmiany  uchwały  nr  XIV/112/2015  w  sprawie
uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2016 r.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  projekt  uchwały  i  skierował  pod  obrady  Rady  Powiatu.  Za
głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński.
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Trzydziestym punktem porządku posiedzenia  było zapoznanie  się  z  uchwałą  RIO w
sprawie wniosku Komisji  Rewizyjnej  Rady Powiatu w sprawie udzielenia Zarządowi
Powiatu Nowomiejskiego absolutorium.

Pani Skarbnik poinformowała, że RIO pozytywnie zaopiniowała wniosek Komisji Rewizyjnej
Rady Powiatu w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Nowomiejskiego absolutorium.

Uchwała RIO stanowi załącznik nr 17.

Trzydziestym  pierwszym  punktem  porządku  posiedzenia  było zapoznanie  się  z
informacjami w sprawie przyjęcia osób do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie.

Informacje stanowią załączniki nr 18 i 19.

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu.

Zawiadomienie z  Prokuratury Okręgowej w Elblągu w sprawie byłego dyrektora Zarządu
Spółki Szpital Powiatowy stanowi załącznik nr 20.

                                                                                                     Przewodniczący Zarządu
                                                                                                              Andrzej Ochlak
Protokół sporządziła:                                                                        
Ewelina Kubacka                                                 
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